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Vragen van het lid Thieme (PvdD) aan de Minister van Veiligheid en Justitie en 
de Staatssecretaris van Economische Zaken over rondslingerende munitie in 
de natuur (ingezonden 9 januari 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Jagers verliezen munitie»?1 

Vraag 2
Hoeveel loodhoudende munitie wordt in Nederland gebruikt? Welk deel 
daarvan komt in het milieu en in de natuur terecht? 

Vraag 3
In welke EU-lidstaten is het gebruik van loodhoudende (jacht)munitie op dit 
moment verboden en in welke lidstaten is het gebruik toegestaan? 

Vraag 4
Wat is de stand van zaken op Europees niveau ten aanzien van de discussie 
over de schadelijkheid van loodhoudende munitie voor het milieu en voor de 
volksgezondheid in gevallen dat in het wild levende dieren met lood 
afgeschoten en vervolgens geconsumeerd worden?2 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het in de natuur achterlaten van munitie zeer 
onwenselijk is en dat dit daarom een hoge strafmaat verdient? Zo ja, kunt u 
specifiek zijn in uw opvattingen ten aanzien van de strafmaat? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid in Nederland een totaalverbod op het gebruik van loodhou-
dende hagel uit te breiden naar loodhoudende kogels voor jacht en schade-
bestrijding? Zo ja, op welke termijn en wijze? Zo nee, waarom niet?

1 »TwenteFM, januari 2014, http://www.twentefm.nl/streeknieuws/37552/0/jagers-verliezen-
munitie.html

2 http://www.europarl.europa.eu/sides/getAllAnswers.do?reference=E-2010–9592&language=NL
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